
AGENDA MR

Agenda MR Willibrordusschool Zierikzee 2023/2024
Datum: 17 juni 2024
Aanvang: 20.00 – 23.00 uur
Locatie: op school, lokaal groep 7

1. Welkom, opening en mededelingen

Aanwezig:Sophie, Marloes, Kim, Elly, Mark, Manon, Wyona,Jolanda

Foto nieuwe samenstelling MR (2024/2025) maken

2. Mededelingen directie en MR algemeen

Afscheid Elly, bedankt voor de 4 jaren in de MR.

Welkom aan Wyona.

Conform MR Jaarplan

- Formatie komend schooljaar Directie Informerend

M. ligt het formatieproces toe. Het is nu bijna rond. In het team is tijdens een teamsessie
meegedacht om de puzzel te leggen. We starten met 9 groepen, zie formatiepowerpoint in de
drive. Er komen 3 kleutergroepen en groep 3 t/m 8 worden enkele groepen.Groep 3 is qua
grootte vol. Er wordt nog een oa aangetrokken binnen Prism om groep 3 te ondersteunen, zeker
4 ochtenden per week, misschien 5 ochtenden. Er zijn nog veel nieuwe rondleidingen, de school
groeit dus nog steeds. In groep 7 moet nog even bekeken worden hoe het matched met het werk
als digicoach en de duoleerkracht. Anouk blijft als vakdocent gym.

Er is een format gemaakt voor het instemmingsformulier van de personeelsgeleding met de
formatie. M. vult een deel in en het tweede deel de personeelsgeleding. De personeelsgeleding
pakt dit op en geeft instemming.

- Werkdruk verlagende gelden Directie Informerend

Deze blijven over na de gelden die opgemaakt zijn voor de formatie. Er blijft nog wat geld over,
dat wil het team inzetten voor personeel (voor toetsen afnemen, etc). Zodra de formatie definitief
is, zal het exacte bedrag duidelijk zijn.

- Taakbeleid Directie Informerend

Voorheen gebruikten we het Cupella taakbeleid. We krijgen nu taalbeleid PO, de berekening van
de uren is iets anders. Er wordt nog gewerkt aan de invulling. Als een collega wegvalt, dan wordt
de taak bij een andere collega ondergebracht. Er zijn weer nieuwe focusgroepen samengesteld in
nieuwe samenstellingen, nieuw wordt de focusgroep 'Taakbeleid'.

Er zijn vanuit Prisma voor alle scholen 4 studiedagen en een Prismadag voor volgend schooljaar
vastgesteld. Dit wordt onderdeel van het taakbeleid.



- Scholing personeel/Teamontwikkeling Directie Informerend

Teamontwikkeling wordt gekoppeld aan het actieplan. Dit jaar zijn we bezig geweest met
didactisch handelen op rekenen en Close Reading. Hier gaan we volgend jaar mee door. We
gaan werken met Basicly voor digitale geletterdheid. Er is ook ruimte voor individuele
ontwikkelingsruimte voor het personeel.

- Actieplan schooljaar 2024/2025 Directie Informerend

Zie ook punt hierboven.

M. deelt de kernwaarden voor onze school. N.a.v. deze kernwaarden gaan we ons als school
verder ontwikkelen. Deze komen weer aanbod op de studiedagen van volgend schooljaar. Onze
kernwaarden zijn: Vreedzaam, Bloei en Groei en Verbinding.

- Schoolgids 2024/2025 Directie Informerend

M. geeft aan dat de schoolgids nog niet klaar is en we houden nog even de huidige schoolgids.
Dit agendapunt komt op de eerste vergadering van het nieuwe schooljaar terug.

- Concept Jaarplan MR 2024/2025 Directie Informerend

M. loopt volgend schooljaar samen met de voorzitter en Sophie het jaarplan door tijdens het
ambitiegesprek.

- Vaststellen vergaderdata MR MR Informerend

donderdag 12 september

donderdag 14 november

donderdag 20 februari

dinsdag 15 april

donderdag 5 juni ( met etentje en foto) , evt. formatie op een aparte dag.

Verder Algemeen

- Hoogte ouderbijdrage MR Informerend

We moeten creatiever omgaan met de budgetten voor de schoolreisjes en schoolkamp. We
willen het gesprek graag aan met de oc, Mark en Sophie, over hoe we budgetten besteden en de
verdeling.

- Evaluatie omgaan met klachten ouders MR Informerend

We willen nadenken over een procedure bij het binnenkomen van een klacht/verzoek bij de MR.
We willen dit eerst als MR bespreken en ook als MR een reactie geven, in samenwerking met M.
We gaan hier een procedure voor maken, Wyona maakt een opzet hiervoor.

- NPO-gelden Directie Informerend

De notaris heeft de financiën bekeken en er zijn nog gelden over, dit willen we besteden aan
rekenmaterialen. Mark gaat dit als voorzitter ondertekenen.



- Vragen MR mbt begroting PG Informerend

-

- IHP Directie Informerend

Eerste gesprekken zijn weer geweest met bureau MZ. In dit gebouw is er onvoldoende ruimte voor
huisvesting vd Willibrordus, de andere school en de Kibeo. Wij zijn een groeiende school. Het
wordt een bijna onmogelijke opgave om er 2 scholen te huisvesten. De andere school wil eigenlijk
blijven waar ze zitten, wat gaat renovatie kosten? M. heeft een gesprek gehad met Dht. Otte, over
verbouwen om toekomstgericht te blijven. De gemeente moet afwijken van het IHP, waarin 2
scholen samen gaan. Er is een gesprek geweest tussen de besturen, dit wordt weer
teruggekoppeld naar de gemeente. Het loopt dus nu weer.

- Schoolpleingeluiden OG Informerend

Men is benieuwd naar de formatie.

***Vervolg vergadering zonder directie***

- Ingediende klacht bij Prisma Voorzitter Informerend

Er is een reactie gekomen vanuit Prisma. Ze nemen het serieus. Goed dat we dit gedaan hebben
en een signaal hebben afgegeven. We willen graag een terugkoppeling hoe het verder besproken
gaat worden. Mark maakt een opzet.

- Visitatie, terugkoppeling PG Informerend

E. zou als MR lid aanwezig zijn, maar was het helaas vergeten. De uitnodiging kwam ook erg kort
van tevoren. De vraag is vanuit school weggelegd om dit te doen. Het ging vooral over
Vreedzaam, burgerschap en identiteit/trefwoord. Ze zijn in alle klassen gaan kijken naar lessen.
Kim was er als coördinator Vreedzaam. Conclusie was dat we goed bezig zijn en dat we de
puntjes nog op de i kunnen zetten. Hoe kunnen we dit nog steviger neerzetten. Nieuwe
leerkrachten worden opgeleid. Het officiële verslag komt nog.

- Subsidie vergroening schoolplein PG Informerend

Er is een intentieverklaring getekend bovenschools. Er is een subsidie aangevraagd, maar dan
zou er 30 % vergroend moeten worden. Er zou ingestoken kunnen worden op een moestuin bij
de kinderboerderij of op je eigen school. Er zijn nog geen concrete plannen en voorstellen.

- MR Jaarverslag 2023/2024 MR Informerend

Kim en Manon gaan dit opstellen.

- Instemmingsformulieren PG Informerend

Zie drive

- Instemming Formatie Ja/Nee PG Informerend

Sophie en Jolanda pakken dit op.

- Notulen GMR
PG Informerend

Lastig om te volgen, dit blijft een aandachtspunt.

- Ambities MR schooljaar 2024/2025 OG/PG Informerend



Sophie en Mark gaan weer met Marloes in gesprek.

- Overleg functies MR 2024/2025 OG/PG Informerend

Mark blijft voorzitter, notuleren per toerbeurt. Mark gaat zijn laatste jaar in als MR lid.

- Rondje Groepen PG Informerend

Tijdens het ambitiegesprek bespreken we de voortgang van groep 8 naar vervolgonderwijs, hoe
gaat het met de adviezen. De MR zou hier graag een terugkoppeling van willen zien.

- Ouderparticipatie OG Informerend
De ouderparticipatie valt volgend schooljaar onder de focusgroep Vreedzaam. Kim neemt

contact op met Marloes of dit niet beter bij IKC past, aangezien Vreedzaam al heel groot is.
De MR en OC leden zijn inmiddesl meer op de kaart gezet.

3. Rondvraag

Geen


